

	<h2>Referat af bestyrelsesmøde</h2>	<p>Jægerhuset, Jægerhusstien 1, 5000 Odense C Den 17 maj kl. 19.00-21.00</p>
Deltagere	Lone, Niels, Kim, Rikke, Carsten, Torben og Lisbeth	
Afbud		

Dagsorden

1.	Godkendelse af dagsorden og referat fra den 8/3 Valg af referent Kim K Godkendt	
2.	Skoleorientering Provstegårdsskolen 7/5 og 17/5 Næsby skole 5/5 Tarup skole 9/5 og 13/6 – Palle tager den. Temadag den 22/5, Erik Fynboe deltager Ansøgning til Åben skole Pulje. Forelægges "udvalget" Generelt gode tilbagemeldinger fra lærere og elever. Dog kom der fra Næsby Skole kun 5 elever! Der indkaldes snarest til koordineringsmøde	
3.	Retningslinjer for støtte til ungdomsløbere (beslutning) Foreslåede retningslinjer godkendt – Carsten lægger dem på intern hjemmeside.	
4.	Evaluering af Påsketur Godt socialt udbytte. God bespisning. Skolelederen har skrevet en stor ros til flot aflevering Mange nye deltagere	
5.	Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber <ul style="list-style-type: none"> • Klubledermøde i Sydkredsen, 29/5 v. OK Snab. Vejle Atletikstadion Carsten og Niels deltager 	

<p>6.</p>	<p>Kommende aktiviteter</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fyens 5-dages 30/5 – 1/6 – 6/6 – 8/6 & 13/6 Der er styr på setup. Morten ønsker at indkøbe en printer til ad hoc kort – bevilliget af bestyrelsen • Alt for Damernes Kvindeløb 15/6 God hjælpertilslutning. Der mangler dog fortsat ca. 25. Målrettet søgning iværksættes. • DM Sprint og Lang 9-10/9 Udgifter til korttegning, stævnekontrol mv. dækkes af stævnet. Palle orienteres - Carsten • Fjordens Dag på Stige Ø, 10/9! Carsten spørger Mini-Maxi O om de kan tage opgaven – det falder sammen med DM • Divisionsturnering 17/9 og 22/10 Vi kører i bus til begge. Kim bestiller • Tidtagningskursus, hverdagsaften i september Sidst i september. Carsten tager fat i Ole B. • Condeskursus, lørdag i oktober Andreas Dug Jørgensen fra Sjælland vil holde kursus – grundlæggende om formiddagen og "tips og tricks" om eftermiddagen 	
<p>7.</p>	<p>Kommunikation Noget til hjemmesiden eller Facebook? Side om Bennikekruset og øvrige æresbevisninger, Kim</p>	
<p>8.</p>	<p>Bestyrelsesmøder i 17/18 Midt juni, 21/6 (Tema om økonomi og Find Vej) Slut august, 23/8 Slut sep, 27/9 Slut okt, 25/10 Start dec, 6/12 Slut januar, 24/1 General februar, 21/2</p>	
<p>9.</p>	<p>Eventuelt nyt om træning Efteråret? Der arbejdes på en løsning..</p>	
<p>10.</p>	<p>Eventuelt nyt om korttegning Kort i 2018 Tarup-Davinde</p>	

	<p>Torbens Mac er outdated - der bevilliges en ny. Torben køber selv en.</p> <p>Evt. ny O-CAD i klubregi? Niles tager kontakt til Jørgen Løvendahl for at undersøge?</p>	
11.	<p>Eventuelt nyt om økonomi</p> <p>Ansøgning fra Mini og Maxi O om 1500 kr. i støtte til trøjer.</p> <p>Kan bevilliges, men der skal koordineres med Lisbeth.</p>	
12.	<p>Eventuelt</p> <p>Ansvar for SI enheder mm: Jørgen Løvendahl og Jørgen Olesen</p>	